

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4838  
5 October 1979

---

Original: English/  
anglais

TRADE WITH HUNGARY

Communication from the Delegation of Hungary

The following communication has been received from the delegation of Hungary.

---

With reference to the forthcoming session of the Working Party on Trade with Hungary, according to our practice I have the honour to submit hereby all the numbers of the "Külkereskedelmi Értesítő", (Official Gazette of the Ministry of Foreign Trade of Hungary) published in the period between 12 November 1977 and 11 August 1979, i.e. between the two sessions of the Working Party on Trade with Hungary.

---

COMMERCE AVEC LA HONGRIE

Communication de la délégation hongroise

La délégation hongroise a fait parvenir au secrétariat la communication suivante.

---

En prévision de la prochaine session du Groupe de travail du commerce avec la Hongrie, et conformément à la pratique établie, j'ai l'honneur de vous communiquer sous ce pli tous les numéros du "Külkereskedelmi Értesítő" (Journal officiel du ministère du commerce extérieur de la Hongrie) parus entre le 12 novembre 1977 et le 11 août 1979, c'est-à-dire entre les deux sessions du Groupe de travail.